

routes added to the franchise of the M. S. R. Co. by the Council of the Town of St. Louis in 1909.

Résolu: De référer à l'Inspecteur en Chef.

14.—Le Surintendant des Parcs se présente devant le Bureau et déclare qu'il n'y a rien de fondé dans la nouvelle qui a été publiée que les Commissaires du Havre s'opposaient à la construction du quai temporaire de l'Île Ste-Hélène, par M. Lamarre, à l'endroit fixé par la Cité.

15.—Soumise une demande de M. LeBeuf, maire de la Ville de St-Pierre, demandant à emprunter une machine servant à l'ouverture des rues.

Résolu: D'accorder la demande ci-dessus, à la condition qu'une garantie sera donnée à l'effet que ladite machine sera retournée en aussi bon état qu'elle est maintenant.

16.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Éclairage, déclarant que le travail pour l'installation de poteaux pour l'éclairage de la paroisse de St-Jean Berchmans, quartier St-Denis, est commencé et sera terminé dans une dizaine de jours.

Déposé.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 12 mai 1911, p. m.

Les mêmes présents.

A la demande de l'Ech. Tétréau, la question de l'effacement de la ligne homologuée de la rue Lasalle est de nouveau prise en considération, et il est

Résolu: De référer la question au Département en Loi avec prière de donner leur opinion dans le plus court délai possible.

2.—Soumis un rapport de l'Inspecteur de la Cité, approuvé par l'Ingénieur en Chef, déclarant que la dépense hebdomadaire pour le nettoyage des rues non pavées est de \$12,000 par semaine,

Résolu: De faire rapport au Conseil, afin d'être en position de continuer ce service, recommandant qu'une somme additionnelle de \$30,000 soit votée pour cette fin.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Egouts, approuvé par l'Ingénieur en Chef, déclarant qu'une somme additionnelle de \$2,000 sera requise pour compléter l'égout de la rue St-Etienne à la rue Mill.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant la complétion dudit égout, ladite somme de \$2 000 étant payable \$1,850 par les propriétaires intéressés et la balance, soit, \$150 par la Cité.

4.—Soumise une requête des Dames patronesses de la Fête de Charité Victoria, demandant de bien vouloir encourager cette oeuvre philanthropique dont les recettes sont destinées à nos hôpitaux, en achetant le nombre voulu de cocardes et drapeaux pour décorer les voitures de la Cité.

Résolu: Après avoir consulté le Département en Loi, de faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$100 soit votée pour cette fin.

5.—Soumis un compte de M. J. F. L. Carron, au montant de \$200 pour location de la salle municipale du quartier Bordeaux, du 1er Mai 1910 au 1er Mai 1911.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant le paiement dudit compte.

6.—Soumis un extrait du procès verbal d'une assemblée du Conseil tenue le 8 mai 1911, à l'effet d'autoriser le Bureau des Commissaires à abolir le poste de cochers No. 23, situé au coin des rues DeMontigny et St-Denis et à le rétablir sur les rues St-Hubert et DeMontigny de la façon suivante:

Le kiosque à être placé sur la rue St-Hubert, côté Ouest, au nord de la rue Ste-Catherine, à vingt pieds plus haut que le No civique 306, la première voiture stationnant en avant du kiosque et les autres devant occuper l'espace libre en arrière du kiosque jusqu'aux deux premiers poteaux du télégraphe situés sur la rue St-Hubert, au sud de la rue de Montigny et la balance des voitures, sur la rue de Montigny, côté sud, à l'ouest de la rue St-Hubert, en arrière du troisième poteau de télégraphe.

Referred to the Chief Engineer.

14.—The Superintendent of Parks appeared before the Board and declared that the statement published in the newspapers to the effect that the Harbor Commissioners objected to the erection, by Mr. Lamarre, of a temporary wharf on St. Helen's Island, at the place designated by the City, was unfounded.

15.—Submitted a letter from Mr. LeBeuf, Mayor of the Town of St. Pierre, asking that the City lend to said Town an excavating machine.

Resolved: To comply with said request, conditionally, however, that a guarantee shall be given to the effect that said machine shall be returned in as good a condition as it is now.

16.—Submitted a report from the Superintendent of the Light Department, stating that the work in connection with the erection of poles for the lighting of the Parish of St. Jean Berchmans, St. Denis Ward, is being proceeded with and will be completed within 10 days.

Filed of record.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 12th May, 1911, p.m.

Present: the same members as above.

1.—At the request of alderman Tétréau, the question of the erasure of the homologated line of Lasalle street was again considered, and it was

Resolved: To refer the matter to the Law Department with a request that they give their opinion thereon within the shortest possible delay.

2.—Submitted a report from the City Surveyor, approved by the Chief Engineer, stating that the expenditure in connection with the cleaning of unpaved streets is \$12,000 per week.

Resolved: To report to Council, recommending that an additional sum of \$30,000 be voted for this purpose, in order that the work of cleaning said streets may be continued.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Sewers, approved by the Chief Engineer, stating that an additional sum of \$2,000 will be required to complete the sewer in St. Etienne street as far as Mill street.

Resolved: To report to Council, recommending that said sewer be completed, the said sum of \$2,000 being payable as follows: \$1,850 by the interested proprietors and \$150 by the City.

4.—Submitted a communication from the patronesses of the Victoria Tag-day, asking that the City encourage this philanthropic work, the receipts of which are to be distributed to our hospitals, by purchasing the required number of cockades and flags to decorate the City's vehicles.

After consulting the Law Department, it was

Resolved: To report to Council, recommending that a sum of \$100 be voted for such purpose.

5.—Submitted an account from Mr. J. F. L. Garron, to the amount of \$200, for rental of the Town Hall in Bordeaux Ward, from the 1st of May, 1910, to the 1st May, 1911.

Resolved: To report to Council, recommending that said account be paid.

6.—Submitted an extract from the Minutes of a meeting of the Council held on the 8th May, 1911, authorizing the Board of Commissioners to abolish cab-stand No. 23, from the corner of DeMontigny and St. Denis streets, to the corner of St. Hubert and DeMontigny streets, as follows:—

The kiosk to be placed on St. Hubert street, west side, north of St. Catherine street, at a distance of 20 feet above Civic No. 306, the first vehicle to stand in front of the kiosk and the others to occupy the free space in rear of the kiosk up to the two first telegraph poles situated on St. Hubert street, south of DeMontigny street, and the remainder of the vehicles to stand on DeMontigny street, south side, west of St. Hubert street, in rear of the 3rd telegraph pole.